
Ja, z veseljem delim moje izkušnje s homeopatijo v lekarni. Pri pogovoru s 
pacientom, si želim, da bi mu lahko nudila kar se da najboljšo holistično 
obravnavo.  
Stranke so zelo ozaveščene, mnoge si želijo čimbolj naravne sestavine, s 
čimmanj stranskimi učinki.  
Mi kot strokovnjaki jim vsekakor lahko ponudimo široko strokovno znanje in 
strankam ni potrebno iskati tovrstne obravnave drugje.  
Seveda pa mi je tu v veliko pomoč tudi homeopatija: pri raznih poškodbah, 
nenadnih prehladih, kašlju, bolečinah v ušesih, pomoč pri porodu, trebušnih 
kolikah in izraščanju zob pri dojenčkih, obiskih zobozdravnika, raznih 
operacijah, čustvenem nemiru, sezonskih rinitisih, razdraženih očeh, 
cistitisih,...  
Tudi pri malih živalih se je izkazala kot zelo dobra izbira: npr. razne poškodbe 
ali vnetja ušes ali oči, alergije, nenadni šok.  
Imam res veliko zadovoljnih strank, ki se vračajo in si želijo še več takih 
obravnav. 
 
Ob desetletnici vam voščim vse naj, naj in še veliko novih remedij. Prav tako 
si želim še več izobraževanj, druženj in izmenjav mnenj in izkušenj, nas 
homeopatov. 
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